
Vragen van GroenLinks aan wethouder Voorink over project Meentzicht 2  

Tijdens de commissie RO & wonen van 14 maart heeft de fractie van GroenLinks tijdens de 

bespreking van het onderwerp Groene Hart Meent geïnformeerd naar het bouwplan Meentzicht 2 

Deze belangstelling werd geprikkeld door de als bijlage meegezonden brief over de wijkagenda.  

Het project Meentzicht 2 kan veel betekenen voor de doorstroming en verjonging in de Meent. 

De brief over de wijkagenda geeft de indruk dat dit project in een impasse is gekomen. 

GroenLinks vraag het college in zicht te geven in: 

1. Wat het college doet en gedaan heeft om de impasse rond de ontwikkeling van Meentzicht 2 

te doorbreken?   

2.     Wat de gesprekken na 2 nov . 2018 met Gooi en Omstreken, Ahold en het gezondheidscentrum 

hebben opgeleverd? 

3.     Welke gedachte er schuil gaat achter de werkwijze van het college om de wijkwethouder ipv de 

wethouder wonen deze gesprekken vlot te laten trekken? 

4.     Wat nu de verdere plannen zijn met Meentzicht 2 en hoog de slagingskans inmiddels is 

geworden? 
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